
Geachte College van Burgemeester en wethouders van de gemeente Medemblik, 

 

Naar aanleiding van de commissievergadering d.d. 8 december 2022 wil ik enkele punten 

onder de aandacht brengen te weten; 

 

Commentaar concept verslag d.d. 8 december: 
Hierin ontbreekt; Toezegging dat er met enkele inspreek-bewoners een spoed gesprek (koffie-

uurtje) zal plaatsvinden met elk om te komen tot een mogelijke compromis voorstel oplossing 

met als actienemer wethouder RO. 

 

Inspreekrecht: 

Mijn advocaat welke toevallig ook voor een andere kandidaat zijn belang dient heeft voor 

twee personen elk afzonderlijk separaat inspreektijd van 5 min. aangevraagd en bevestigd 

gekregen. 

Tijden de commissie vergadering is deze inspreektijd van 2 maal 5 min. tijd door de voorzitter 

ingekort naar 5+ min. 

Hiermee is het mijn inspreektijd en inspreekrecht ontnomen en heb ik niet de gelegenheid 

gekregen om aan tafel te mogen plaatsnemen. 

Het ontnemen van mijn inspreektijd/inspreekrecht waar ik veel tijd en kosten gedrongen heb 

moeten investeren heeft mij wederom zwaar teleurgesteld en ben door de voorzitter , 

gediscrimineerd, grensoverschrijdend, vernederd en ongelijk behandeld. 

Afhankelijk van een gesprek met de hoofd verantwoordelijke binnen uw gemeente overweeg 

ik/zal ik een klacht op basis van de wet AWGB bij de Rijksoverheid gaan indienen. 

 

Participatie 

Door de commissieleden word erkend dat de participatie niet tot onvoldoende heeft plaats 

gevonden en zal in de toekomst moeten verbeteren. 

Ik vraag me af welke lering hieruit getrokken word, de verkiezing campagne is altijd 

veelbelovend hierover om het met de bewoners samen te doen i.p.v. tegen over elkaar echter 

zijn we nu 3 maanden verder en de verkiezing beloften zijn al weer diep aan het zinken. 

Daarnaast was dit bij de raadwisseling zowel van 4 jaar geleden alsook 8 jaar geleden ook aan 

de orde en zoals het er nu naar uitziet zal het bij de volgende raadswisseling in 2026 wederom 

aan de orde gaan worden. 

Begin 2019 moesten we als bewoners gewijzigde plannen vanuit de gemeente over de 

invulling via de media vernemen, wij hebben met 80% van de aangrenzende bewoners en een 

raadslid voorstellen ingediend en wat kregen wij in de raadsvergadering van december 2019 

te horen "de gemeente zit niet op bewoners initiatieven te wachten" en dus onze 

voorstelplannen in de prullenbak. 

In een project gesprek met de wethouder in 2019 voorgesteld om vertegenwoordigd met 

elkaar van elke straat een bewoners vertegenwoordiger het nieuwe woongebied samen te 

ontwikkelen waarop het antwoord was "de gemeente is hier niet kaar voor", indien de 

wethouder hiervoor open had gestaan dan hadden de woningen nu al gebouwd geweest en 

bewoond. 

Op 25 juni 2020 kwam de gemeente met een opgezetplan voor het woongebied wat boven 

verwachting was voor alleen de bewoners van de Comicelaan en diep teleurstellend voor de 

overige bewoners. 

Vanuit dit voorstel heb ik een schrijven d.d. 30 juni 2020 uitgebracht aan de wethouder en het 

projectenbureau (zie bijlage) van dit schrijven geen bevestiging alsook geen reactie 

ontvangen. dus onder in de bureaulade beland? 

Op de eerste volgende openbare online vraag- en antwoord gesprekken in juli 2020 heb ik aan 



de wethouder gevraagd waarom er volgens mijn schrijven geen rekening is gehouden waarop 

dit door de wethouder beantwoord met "dat ze het niet voor elke bewoner het naar het zin 

kunnen maken maar dat ze veel lovende reactie van de overige aangrenzende bewoners (van 

de Comicelaan) heeft ontvangen. 

Met dit antwoord moest ik het doen waarin ik zwaar teleurgesteld, vooral vernederd en mijn 

woongenot voor altijd zwaar is aangepast. 

Naar aanleiding van deze gesprekken heeft een bewoner van de Comicelaan in het dorp 

uitgesproken jammer/spijtig voor de Saint Rémylaan maar wij gaan vanaf nu alleen voor de 

Comicelaan, met gevolg verdeeldheid in onze woonwijk en vooral met dank aan deze 

wethouder. 

Het gevolg is dat allen problemen bij de overige bewoners (behalve bij de Comilaan 

bewoners) is neergelegd. 

 

Spoedafspraak 

Op donderdag 8 december 2022 ben ik wederom diep teleurgesteld vanuit het gemeentehuis 

naar huis gegaan echter wel positief gesteund door enkele commissieleden die wel iets hebben 

met de dorpsbewoners om het samen met elkaar alsnog in te vullen en zie vol vertrouwen de 

spoedafspraak positief tegemoet. 

Ik begrijp als geen ander dat de wethouder een druk programma heeft maar tot op heden 

jammer genoeg heb ik niets meer vernomen, het door het secretariaat inplannen van een 

afspraak was toch een minne moeite geweest. 

Gezien de korte aanlooptijd naar 22 december 2022 stel ik het zeer op prijs dat er vooraf een 

gesprek heeft plaats gevonden en dat de eventuele gemaakte afspraken schriftelijk zijn vast 

gelegd. 

Ik als burger kan via info@medemblik alleen volgens de invulling procedure een afspraak 

verkrijgen wat minimaal 6 tot 8 weken gaat duren. 

Er zijn voldoende waardige alternatieven voorhanden om samen tot een goed compromis te 

komen waar alle partijen baat bij hebben zonder afbruik aan het plan te doen. 

 

In afwachting van de uitnodiging voor een goed en vooral een constructief gesprek verblijf ik. 

Met vriendelijke groet, 

 

Bijlage schrijven 30 juni 2020 
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